Item Name: DS004A Panel Mount 2.4a+2.4a Bus charger

Description:

DS004A DC 12V 24V Panel Mount 2.4A+2.4A Bus Dual Fast Charging Double USB Car Charger Socket Port with ON OFF

Switch

1.Size: L66\*W40\*H18.5mm slim size, with screws hidden design.

2.Indicator: Blue, red, green led indicator

3.Application: Car, Bus, Train, Tram, Camper, RV, etc.

4.Input Voltage: 12 - 24 VDC

**Detailed introduction** 

Material: Fireproof PC

Input voltage: DC 12V/24V

USB output: 4.8A(2.4A+2.4A)

Indicator Light Color: Blue, Red, Green

ON/OFF Switch: Built-in

USB Port Cover: Built-in

Working temperature: -25°C ~ +60°C

Output interface: Dual USB port

Applicable charging range: Mobile phone, tablet, USB device

Product size:6.6\*4.0\*1.81cm

Wire Length: 12cm

Connection: Red line to Positive+, Black line to Negative-

Applicable for 12V-24V Car, Boat, Marine, RVs, Bus, motorcycle, etc.

DS004A panel-mounted 2.4a+2.4a bus dual fast charging dual USB car charger socket is equipped with dual USB ports, providing 2.4a+2.4a current, which can power two devices at high speed at the same time. Blue, red and green LED indicators provide clear and intuitive indication of charging status, making it easy to use even in low-light conditions.

The DS004A is not limited to cars, but is also suitable for buses, trains, trams, campervans and motorhomes, making it a versatile charging solution for all modes of transport. Its input voltage range is 12-24VDC, ensuring compatibility with a variety of vehicles and providing reliable power wherever it goes.

DS004A Panel Mount 2.4a+2.4a Bus charger adds an ON/OFF switch to flexibly control the power of the charger, thereby saving energy when not in use. This feature also adds extra safety and convenience, giving passengers peace of mind while driving.

Whether on a road trip, commuting, or traveling in your RV, the DS004A Panel Mount 2.4a+2.4a Bus Dual Fast Charging

Dual USB Car Charger Outlet with ON OFF Switch is the perfect companion to power your devices. Its compact size, fast charging capabilities, and versatile applications make it a must-have accessory for any traveler. Experience the convenience and reliability of the DS004A and stay connected no matter where you go.

Product Name	Panel Mount 2.4a+2.4a Bus charger
Input Voltage	12V-24V
Output Voltage	5V
Output Current	4.8A
Operating Temperature	-25°C ~+60°C
Material	ABS
Terminal type	2 cables

Illuminated or not	Yes
Led Color	Blue (or Green, Red Color)
Accessories	Cover, screws
Order confirm	* What LED Color?
What You Get	1X Panel Mount 2.4a+2.4a Bus charger,Blue Led

产品名称: DS004A 面板安装 2.4a+2.4a 公交车充电器

描述:

DS004A DC 12V 24V 面板安装 2.4A+2.4A 总线双快充双 USB 车载充电器插座带开关

产品名称: 双 USB 充电器插座 4.8A 带开关

材质:防火 PC

输入电压: 直流 12V/24V

USB 输出: 4.8A(2.4A+2.4A)

指示灯颜色: 蓝色、红色、绿色

ON/OFF 开关: 内置

USB 端口盖: 内置

工作温度: -25℃~+60℃

输出接口:双USB口

适用充电范围: 手机、平板电脑、USB设备

产品尺寸: 6.6\*4.0\*1.81cm

线长: 12cm

连接: 红线接正极+, 黑线接负极-

适用于 12V-24V 汽车、船、船舶、房车、巴士、摩托车等。

## 详细介绍

DS004A 面板式 2.4a+2.4a 总线双快充双 USB 车充插座配备双 USB 口,提供 2.4a+2.4a 电流,可同时为两个设备高速供电。蓝色、红色和绿色 LED 指示灯可清晰直观地指示充电状态,即使在弱光条件下也能轻松使用。

DS004A 不仅限于汽车,还适用于公共汽车、火车、有轨电车、露营车和房车,使其成为适用于所有交通方式的多功能充电解决方案。 其输入电压范围为 12-24VDC,确保与各种车辆兼容,并随时随地提供可靠的电力。

DS004A 面板安装 2.4a+2.4a 总线充电器增加了 ON/OFF 开关,可以灵活控制充电器的功率,从而在不使用时节省能源。 此功能还增加了额外的安全性和便利性,让乘客在驾驶时安心无忧。

无论是公路旅行、通勤还是乘坐房车旅行,带 ON OFF 开关的 DS004A 面板安装 2.4a+2.4a 总线双快速充电双 USB 汽车充电器

插座都是为您的设备供电的完美伴侣。 其紧凑的尺寸、快速充电功能和多功能应用使其成为任何旅行者的必备配件。 体验 DS004A 的便利性和可靠性,无论您身在何处,都可以保持联系。